
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 11. september 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 535

Ministeren bedes med henvisning til ”Offentlige restancer – status pr. marts

2018 – samt orientering om aktiviteter til genopretning af inddrivelsen”, jf. SAU

alm. del – bilag 238, opgøre værdien af de ikke-inddrivelige restancer for 1.

kvartal 2018. Ministeren bedes tillige oplyse, hvorfor man ikke fremadrettet vil

fremlægge alle tre nøgletal, dvs. de samlede restancer, de ikke-inddrivelige

restancer og kursværdien. Endvidere bedes ministeren overveje, om man

fremadrettet vil oplyse de ikke-inddrivelige restancer i de kvartalsvise restan-

ceredegørelser, således at Skatteudvalget har så grundigt et materiale som

overhovedet muligt

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin

formand
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